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Zápis z 7. jednání finančního výboru ZM Kolín, 
které se konalo ve středu dne 06. 11. 2019 

v areálu zámku v budově Podnikatelského inkubátoru CEROP 
 
Přítomni: Ing. Kmoch, p. Cemper, p. Král, Ing. Malíková, Ing. Máslík, Ing. Navrátil, Mgr. Ing. 

Pospíšil, p. Smetana, p. Truska 
Omluveni: Doc. PhDr. Drška, RNDr. Horáček, Mgr. Kárník, Ing. Vobora 
Hosté: Mgr. Kašpar, p. Najbrt,  Ing. Villner, Bc. Krásná, Ing. Káninský 
_________________________________________________________________________ 
 
Program: 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

2. VI. rozpočtové opatření na rok 2019 

3. Čerpání rozpočtu k 30. 09. 2019 

4. Střednědobý výhled rozpočtu města Kolína na roky 2020 až 2022 

5. Různé  

__________________________________________________________________________ 

Jednání bylo zahájeno ve 14.00 p. Kmochem 
 
Schválení programu: 9 – 0 – 0  
 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

 bez úkolů 
 

2. VI. rozpočtové opatření na rok 2019 
 

 p. Kašpar:  
 v případě řady akcí je už teď jasné, že se budou platit až v příštím roce, proto 

se již nyní do roku 2020 převádí. 
 navýšení OŘR 1500 Drobné prodeje pozemků – jedná se o prodeje pozemků 

fyzickým osobám a jeden pozemek společnosti ČEZ. 
 OŘR 7285 Rekonstrukce ul. Kolínská, Kolín-Sendražice – řeší se s PARAMEM 

ještě úpravy, akce proběhne v roce 2020. 
 OŘR 7920 Kanalizace Zibohlavy včetně přivaděče do Radovesnic – 

v Radovesnicích se na kanalizaci pracuje, čekáme až ji budou mít hotovou a 
pak budeme pokračovat. Máme přislíbenou dotaci ve výši 8 mil. Ještě se 
naskytla příležitost požádat o jiný dotační titul ve výši 12 mil. Zažádáme a 
pokud dopadne, nižší dotaci odmítneme. 

 OŘR 8300 – 8312 – rozpis investičních dotací pro SMSK, a. s. 
 OŘR 8550 Sběrné místo ul. Jateční - úprava oplocení, zeleň – odloženo, řeší 

se celkový koncept sběrných dvorů. Možnost dosáhnout na dotaci. 
 důležitou položkou Dodatku je OŘR 8248 nákup domu na Hradbách č. p. 124 a 

125 – domy jsou součástí bývalého židovského ghetta. Znalecký posudek je na 
6,1 mil a majitel je nabízí k odkupu za 5,9 mil. Zjišťujeme možnost čerpat dotaci 
z tzv. norských fondů. 

 p. Smetana – jaké je plánované využití těchto domů? P. Kašpar – přesný záměr zatím 
není znám, ale určitě by šlo o rozšíření prohlídkového okruhu synagogy (jsou tam tzv. 
mikve), v prvním patře by mohly vzniknout kanceláře, případně byty. Nebytové 
prostory v přízemí by byly nabídnuty k pronájmu. 
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 p. Kmoch – OŘR 2093 Dotace MMR – zajištění zlepšení sanace kostela sv. 
Bartoloměje – na str. 19 v komentáři je správně uvedeno Ministerstvo kultury. P. 
Villner – bude opraveno. 

 p. Kmoch – OŘR 1094 Penále – o jaké penále se jedná? p. Kašpar – jedná se o 
penále za pozdě odevzdanou zakázku firmou GEMOS. ……….. 

 pí. Malíková – OŘR 2763 IPD Pořízení popelnic na plast pro občany – snížení z 
jakého důvodu? P. Kašpar – omyl ODVZ, peníze přišly již v loňském roce. 

 p. Kmoch – OŘR 8070 MŠ běžné opravy – nesouhlasí částka v tabulce VI. RO 
s částkou v komentáři. P. Villner – bude opraveno. Pí. Malíková – co tento řádek 
obsahuje? Pí. Krásná – jedná se o projektové dokumentace na akce, které by školky 
potřebovaly uskutečnit v příštím roce. Projekty se tvoří již letos, abychom byli příští rok 
připraveni. 

 pí. Malíková – stejný důvod je i u ZŠ OŘR 8100? Pí. Krásná – ano. 
 p. Kmoch -  pan Kárník se z dnešního jednání omluvil a poslal dva dotazy: 

 str. 7 OŘR 7250 Rekonstrukce ul. Klenovecká - O jaké výdaje se jedná? 
Předmětné VŘ neadministroval odbor dotací a veřejných zakázek? P. Káninský 
– jedná se o navýšení peněz na vysoutěženého administrátora. P. Kašpar – 
velké akce ODVZ administruje ve spolupráci s externími administrátorskými 
firmami. 

 str. 12 OŘR 8461 Oprava ostatních objektů s nebytovými prostory - proč 
dochází ke stěhování klubu "C"? p. Najbrt, p. Kašpar – stávající prostory 
nevyhovují hygienickým potřebám - jsou to sklepní prostory bez oken. Prostory 
v bývalé kavárně Labe byly vyhodnoceny jako lepší. Je potřeba provést 
stavební úpravy a rekouladaci prostor a Klub bude mít lepší zázemí. 

 pí. Malíková – OŘR 4185 MAD – příspěvek na dopravní obslužnost – Arriva – důvod 
navýšení? Navýšení v jaké výši? P. Najbrt – stávající smlouva byla uzavřena do konce 
listopadu, nový dopravce bude mít autobusy k dispozici až od února a bylo potřeba 
pokrýt dva měsíce. Nejsnadnější cesta byla domluvit se se stávajícím dopravcem. 
Cena za dva měsíce je samozřejmě vyšší než byla měsíční částka podle stávající 
smlouvy. Celý řádek nebyl touto smlouvou vyčerpán, proto navýšení ve výši 1,8 mil. 
Cena byla dohodnuta na Kč 2.476.977,-- a to pro měsíce prosinec a leden 2020.  P. 
Král – bude se projednávat i dodatek za prokazatelnou ztrátu za uplynulé období. 
 

  Hlasování: 9 – 0 – 0 
Finanční výbor se usnesl doporučit Zastupitelstvu města Kolína schválení návrhu VI. 
rozpočtového opatření na rok 2019. 
 
3. Čerpání rozpočtu k 30. 09. 2019 
 
 členové vzali čerpání rozpočtu na vědomí 

 
 
4. Střednědobý výhled rozpočtu 

 
 p. Kmoch – upozornil na nesoulad mezi tabulkou str. 3 a přílohou ke střednědobému 

výhledu rozpočtu  (úplný rozpis) u položek: Neinvestiční přijaté dotace, Zemědělství a 
lesní hospod., Služby pro obyvatelstvo, Sociální věci a politika zaměstnanosti, 
Všeobecná veřejná správa a služby (písemně na to upozornil i pan Kárník). Tabulka 
byla před začátkem jednání vyměněna. 

 p. Kmoch – ve výhledu postrádám Kmochův dům – bude se s ním něco dít? P. Kašpar 
– dům řešíme, zpracovává se projekt, řeší se možné dotace – ještě není jasné, co se 
bude přesně s domem dělat a jakou dotaci získáme. Z těchto důvodů nebyl Kmochův 
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dům zařazen do výhledu. Ve výhledu jsou akce, o kterých víme, že se budou 
realizovat. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 
     Finanční výbor se usnesl doporučit Zastupitelstvu města Kolína schválení 

Střednědobého výhledu rozpočtu města Kolína na roky 2020 až 2022 
 

Přístí jednání Finančního výboru se uskuteční 04. 12. 2019 
 
Jednání skončilo v 14:30 
 
 
 
Zapsala: Jelínková      

 
 
 

                                                                   Ing. Václav Kmoch  
                                                                                  předseda finančního výboru 


